
Från: Staffan Myrsell
Till: s.myrsell@telia.com; Anneli Sandell; Karin a Gustavsson
Ärende: Fwd: Frågor till Bun
Datum: den 12 juni 2019 19:21:44

Hej. Vi svarar på det här på BUN .
//Staffan
Hämta Outlook för iOS

Från: Janne Johansson <flinta52@hotmail.com>

Skickat: onsdag, juni 12, 2019 6:18 em

Till: Staffan Myrsell

Ämne: Frågor till Bun

 

Hej Staffan, att frågorna kommer skriftligt beror på att vi vill ha med dessa till protokollet

Fråga: Ett varför har inget gjorts åt mobbingen på Strandskolan som pågått under en längre
tid
enligt personer som har kontaktat mej.

Fråga: Två enligt uppgifter så har skolinspektionen höjt vitet till 1,5 miljoner kronor om nu
detta är 
korrekt, och beror detta i så fall på förhållandet på strandskolan angående mobbingen.

Jan-Yngve Johansson ledamot i BUN 
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Frågor 
 

 

 
 
Två frågor ställda i mejl av Jan-Yngve Johansson (se bilaga) 
 
 
 
 
Svar 
 
Fråga 1:  
Jag kommenterar aldrig ett enskilt ärende.  Det är endast vårdnadshavare som kan få ut 
uppgifter om ett barn eller elev. 
Rent allmänt kan jag svara att det finns regler som anger hur man ska förfara i ett sådant 
ärende och dessa regler är både rektor och förvaltning förtrogna med och följer och 
dokumenterar. 
 
Fråga 2: 
Första föreläggande om vite är på 800000 kronor och hanteras som ett separat ärende. 
Nytt föreläggande om vite är på 600000 kronor. Summa 1,4 miljoner kronor. Ingen ansökan om 
utdömande av vite är begärd av skolinspektionen. Beslutet om vite har ingenting att göra med 
Strandskolan som för övrigt inte ingick i denna inspektion. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Staffan Myrsell 
Ordförande i Barn-och Utbildningsnämnden 
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